

13 GRÅKAMPEN 1595 moh



ca. 4 km en vei



ca. 2 timer opp



700 høydemeter



fra 7–8 år

approx. 4 km one way

approx. 2 hours up

approx. 700 meters

from 7–8 years

ca. 4 km pro Strecke

ca. 2 Stunden hoch

ca. 700 m

ab 7–8 Jahren

GPS-coordinates starting point 32v 488469 6758607

GPS-coordinates summit 32v 485126 6759723

🇳🇴 Fra E16, ta av ved Ulnes kirke og følg skilt til Panoramavegen og Vaset (bomvei kr 50/55,- i 2018). Følg veien til Nøsen og ta av til høyre ved containerplassen, noen hundre meter før Nøsen Fjellhotell. Fortsett i ca. 4 km til veikryss ved Buaråne. Ta til venstre over brua og fortsett 2,5 km mot Bukono/Grunke. Parker en drøy km etter avkjorselen mot Halvorstølen ved skiltet stistart eller ved grustak dreyt 100 m lenger framme.

Følg traktorveien mot Halvorstølen og ta inn på stien til venstre ved en liten varde. Bratt sti oppover før den flater ut mot Bukonofjellet. Hold nordvestover til steinvarden på toppen av Gråkampen.

På oversiden av Langefonn ligger Hulabakkhula, der en fredløs kar fra Hemsedal skal ha gjemt tyvegods på 1600-tallet. Hula ligger på 1320 moh, med lett adkomst via en hylle ovenfor breen. Ta med fakkelt eller lommelykt om du ønsker å utforske hula.

🇬🇧 From the E16, exit by the Ulnes church and follow the signs to Panoramavegen and Vaset (toll road NOK 50/55 in 2018). Continue on the same road in the direction of Nøsen and turn right by the containers, a few hundred meters before you reach Nøsen Fjellhotell. Keep going for another 4 km



until you reach a road crossing at Buaråne. Turn left, pass the bridge and continue for another 2.5 km towards Bukono/Grunke. Approx. 1 km after the exit towards Halvorstølen, park at the designated trailhead or approx. 100 m later.

Walk along the tractor road in the direction of Halvorstølen and exit to the left onto the signed path at a small cairn. Steep uphill trail before it evens out by Bukonofjellet. Stay in the direction northwest until you see cairn on the top of Gråkampen. The upper parts are rocky.

To the right of the path there is a cave called "Hulabakkhula". It is situated at the top of a steep and narrow snow field, at an altitude of 1320 m.s.l., easily accessible on a rock gallery above the snow field. Bring torches if you want to explore the cave.

 Fahren Sie auf der E16 nach Ulnes und biegen Sie in Richtung Vaset und Panoramaveien ab. Fahren Sie auf dem Panoramaveien (ab Vaset Maut, NOK 50/55,- in 2018) bis ca. 1 km vor Nøsen und biegen Sie rechts in Richtung Grunke/Bukono ab. Nach ca. 4 km, an der Brücke über die Buaråne biegen Sie links. Nach weiteren ca. 2,5 km (ca. 1 km nach dem Abzeig nach Halvorstølen) parken Sie am ausgeschilderten Wegstart oder ca. 100 m weiter an einer Kiesgrube.

Folgen Sie dem Traktorweg in Richtung Halvorstølen und dann dem Pfad (links mit einem Steinmännchen markiert abbiegend) bergan auf das Bukonofjell und weiter zum Gipfel des Gråkampen. Der Gipfelbereich ist steinig. Der Rückweg erfolgt auf der gleichen Route.

Variante: Rechter Hand der Route liegt die Hulabakkhöhle, wo ein vogelfreier Dieb im 17. Jahrhundert sein Beutegut versteckte. Die Höhle liegt auf 1320 m Höhe, oberhalb des langen, schmalen Schneefeldes Langfonna und ist über eine Galerie im Fels leicht zugänglich. Nehmen Sie Taschenlampen mit, falls Sie die Höhle erforschen wollen. Tolle Aussicht über die Syndinregion.

